

6 DAYS 4 NIGHTS

Soulful Wakayama VIBRANT OSAKA

愈见和歌山

魅动大阪城

最佳观赏樱花季节：3月下旬-4月上旬
Best time to view the cherry blossoms:
late March to early April

Tour code : PJWK

www.goldendestinations.com

EXCLUSIVE EXPLORE 深度专属之旅



Shinsaibashi
心斋桥

WHY IN-DEPTH? 何为深度?



在贵志站与猫站长相遇

Encountering the cat stationmaster at Kishi Station

The stationmaster at Kishi Station, the terminus of Wakayama Electric Railway, is a cat named Tama. Since assuming the role in 2007, Kotama has made an outstanding contribution to raising Wakayama's profile nationwide, proving herself a veritable "lucky cat". Following Tama's passing in June 2015, the duties are now carried out by the third-generation cat stationmaster.

和歌山电铁终点贵志站的站长是猫咪「小玉」。小玉自 2007 年就任站长以来，为扩大和歌山在全国的名声做出了杰出的贡献，是一只名副其实的“招财猫”。由于「小玉」（已于2015年6月去世），现在由三代猫站长执勤。



巡游近江八幡风景优美的护城河，感受悠久的历史

Cruise along the picturesque moat of Ōmihachiman and soak up its rich history.

Simply sit back and savour the dreamlike atmosphere, taking in the picturesque scenery along the way as you quietly immerse yourself in Japan's history. If you're a fan of Japanese cinema, you may recognise familiar scenes along the moat's edge. Steeped in historical charm, this area has long been a favoured location for Japanese television dramas and films.

您只需坐下来，享受梦幻般的氛围，欣赏沿途优美的风光，静心感受日本的历史。如果您是日本电影爱好者，可能会在护城河沿岸看到熟悉的景象。这里历史风情浓郁，多年来一直是日本电视剧和电影的热门取景地。



La Collina 近江八幡

La Collina Ōmi-Hachiman

This facility represents a perfect fusion of nature and sweet treats, created through the collaborative efforts of architect and architectural historian Terunobu Fujimori, TANEYA staff, volunteers, and local students. The fairy-tale-like architecture has made it one of Japan's most popular Instagrammable spots, frequently bustling with visitors.

是一处大自然与甜点美食完美融合的设施，这是由建筑师兼建筑历史学家藤森照信带领 TANEYA 的工作人员、志愿人士以及当地学生携手打造。这里像来到童话世界里一样的建筑物是日本屈指可数的网红地，经常有很多游客前来，热闹非凡。



临空温泉

Kansai Rinku Onsen

Experience the most authentic Japanese hot spring bathing, where natural mineral-rich waters nourish your skin and the soothing warmth eases the fatigue of your travels, rejuvenating you for your Osaka adventure!

体验最地道的日式泡汤，让天然矿物质泉水滋润肌肤，让温泉舒缓旅程中的疲劳，为您的大阪之旅注入满满活力！



【购·无止境】全关西最好逛的都在这

Shop Til You Drop

Kansai's largest outlet, Rinku Outlet, alongside the neon-lit shopping districts of Shinsaibashi and Dōtonbori, offers a one-stop destination for global luxury brands and Japanese cosmetics.

关西最大级 Rinku Outlet 搭配心斋桥、道顿堀霓虹商圈，一次买够全球名品与日本药妆。





6 DAYS 4 NIGHTS

Wakayama Castle Park
和歌山城公園

Soulful Wakayama · Vibrant Osaka
愈见和歌山 · 魅动大阪城

DAY 1
Kuala Lumpur ➔ Kansai Airport, Osaka
(MOB)

DAY 2
Kansai Airport (50km) Wakayama (75KM) Osaka
(- / - / Dinner)

- **Kishi Station's Cat Stationmaster:** Visit Wakayama Electric Railway's most popular feline stationmaster.
- **Kuroshio Market:** Experience the vibrant seafood market brimming with locally sourced fresh catches.
- **Wakayama Castle Park:** Photograph the majestic castle keep before visiting the small zoo favoured by locals.

DAY 3
Osaka
(Breakfast / - / -)

- **Kuromon Market:** Step into 'Osaka's Kitchen' to source local seafood and speciality snacks.
- **Shinsaibashi & Dōtonbori:** Osaka's most bustling landmark shopping district, experience the neon-lit energy of the metropolis.
- **Hōzenji Yokochō:** Stroll through nostalgic cobbled alleys and pay respects to the moss-covered 'Fudō Myōō' statue.

* Sequences of itinerary are subject to local arrangement
* Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
* Pictures for reference only

DAY 4
Osaka (45KM) Izumisano (45KM) Osaka
(Breakfast / - / Dinner)

- **Rinku Outlet:** Kansai's largest outlet mall, featuring over 250 international brands.
- **Rinku Onsen:** Unwind completely in warm baths.

DAY 5
Osaka (93KM) Shiga
(Breakfast / Lunch / Dinner)

- **Hachimanbori Boat Cruise:** Glide through Edo-period waterways, admiring traditional white-walled storehouses.
- **La Collina Dessert Village:** A fairy-tale forest of sweet treats, featuring thatched-roof buildings perfect for photos.
- **Hachimanyama Ropeway:** Ascend by cable car for breathtaking panoramic views of Japan's largest lake, Lake Biwa. At the summit, the relocated ruins of the **Zuiro-ji Temple gate** from Kyoto's Muragumo Palace exude an air of solemnity.

DAY 6
Kansai Airport, Osaka ➔ Kuala Lumpur
(Breakfast / Meal on board)

- Check out and transfer to the airport.

Kuroshio Market
黑门市场Hachimanyama Ropeway
八幡山缆车

第1天

吉隆坡 ✈️ 关西场机，大阪

(机上用餐)

第2天

关西机场 (50KM) 和歌山 (75KM) 大阪

(- / - / 晚餐)

- 贵志站猫站长：探访和歌山电铁最受欢迎的猫咪站长。
- 黑潮市场：汇聚在地新鲜海产品，感受充满活力的海鲜市场。
- 和歌山城公园：拍摄宏伟天守阁，随后到当地居民喜爱的小型动物园参观。

第3天

大阪

(早餐 / - / -)

- 黑门市场：走进“大阪人的厨房”，搜罗在地海鲜与特色小吃。
- 心斋桥 & 道顿堀：大阪最繁华的地标性购物区，体验霓虹闪烁的都会能量。
- 法善寺横丁：漫步怀旧石板小巷，向长满青苔的“不动明王”祈福。

第4天

大阪 (45KM) 泉佐野 (45KM) 大阪

(早餐 / - / 晚餐)

- 临空 Rinku Outlet：关西地区规模最大的奥特莱斯，拥有 250+ 国际名牌。
- 临空温泉：在暖浴中彻底放松身心。

第5天

大阪 (93KM) 滋贺

(早餐 / 午餐 / 晚餐)

- 八幡堀游船：穿越江户时代水乡，欣赏传统白墙仓库风景。
- La Collina 甜点村：如童话森林般的甜点村，打卡草根屋顶建筑。
- 八幡山缆车：搭乘缆车登高，饱览日本最大湖泊“琵琶湖”的绝美全景。山顶有从京都移建而来的八幡宫遗迹，散发着庄严的气息。

第6天

关西机场，大阪 ✈️ 吉隆坡

(早餐 / 机上用餐)

- 送往机场，带着战利品与难忘回忆返程。

* 行程次序以当地旅社安排为准。

* 行程、膳食、住宿、交通等可能会因不可抗拒因素而更动，恕不另行通知。

* 图片仅供参考。



日式烧肉自助
Japanese BBQ Buffet



日式涮涮锅自助
Shabu-shabu Buffet



Special Arranged by

DAY 天	BREAKFAST 早餐	LUNCH 午餐	DINNER 晚餐	HOTEL 酒店
1	—	—	Meal on board 机上用餐	Hannan International Hotel or similar *Remarks: 【专属城市接送服务 Exclusive City Shuttle Service】 若入住此酒店，特别安排专车往返热田商圈，让您轻松接轨大阪璀璨夜生活。无论是打卡潮流地标还是扫货补货，出行从未如此简单。 If the group stays at this hotel, complimentary shuttle service to Osaka's vibrant shopping districts. Experience the city's nightlife and retail therapy with ultimate ease.
2	—	Own Arrangement 自理	Shabu-shabu Buffet 日式涮涮锅自助	
3	Hotel Breakfast 酒店早餐	Own arrangement 自理	Own Arrangement 自理	
4	Hotel Breakfast 酒店早餐	Own Arrangement 自理	Japanese Set Menu 日式套餐	
5	Hotel Breakfast 酒店早餐	Japanese Set Menu 日式套餐	Japanese BBQ Buffet 日式烧肉自助	
6	Meal On Board 机上用餐	—	—	